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Abstract (en)
The element (50) has a surface (28) potentially coming into contact with a fuel and made of corrosion-resistant material such as nickel-base alloy.
A base body (21) comprises a base material such as molybdenum alloy type steel. An insert (22) comprises an outer surface (25) and an opening
(23), and is arranged in an opening (26) of the body such that an inner surface (24) of the opening (26) is coherently connected with the outer
surface of the insert, where the openings comprise circular cross section. The opening (26) is eccentrically arranged with respect to a center axis of
the body.

Abstract (de)
Es wird ein Brennerelement (20, 40, 50) offenbart, welches eine Oberfläche (28) umfasst, die potentiell mit einem Brennstoff in Kontakt kommt. Das
Brennerelement (20, 40, 50) umfasst einen Grundwerkstoff und einen korrosionsbeständigen werkstoff, wobei die potentiell mit einem Brennstoff
in Kontakt kommende Oberfläche (28) aus dem korrosionsbeständigen Werkstoff gebildet wird. Bei dem Brennerelement (20, 40, 50) kann es sich
beispielsweise um einen Brennerträgerflansch handeln. Weiterhin wird ein Brenner beschrieben, der ein erfindungsgemäßes Brennerelement (20,
40, 50) umfasst.
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